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Pitanje postavljeno premijeru Vlade Federacije BiH: “Što ste poduzeli i što namjeravate 

učiniti po pitanju rješavanja lošeg stanja u Hidrogradnji i potraživanja radnika, kao i 

dugogodišnjeg neuplaćivanja zdravstvenog i mirovinsko-invalidskog osiguranja?” 

 

 

 

 

 

 

 
 


